
Pan Jan Chojnowski: „Mam apel, prośbę, aby w najbliższej sesji sejmiku 

uwzględnić następujące zagadnienia: informacja o stanie budowy drogi E-8 na 

odcinku Białystok-Warszawa, jak to wygląda, jakie Zarząd ma informacje? 

Kolejny punkt to informacja w sprawie poszerzenia Puszczy Białowieskiej. 

Następnie sprawa lotniska – tu apelowałem o uwzględnienie formuły 

partnerstwa publiczno-prywatnego. Potrzebne byłyby tu analizy, bo 

niewątpliwie istotą partnerstwa publiczno-prywatnego jest opłacalność tego 

przedsięwzięcia dla inwestora prywatnego. „ 
 


